

Selected EV Owner Offer Terms&Conditions

1. Preamble 前言

This promotional offer is subject to eligibility criteria and limitations. By participating, you acknowledge and agree to the terms and conditions outlined below. Additional costs for EV Charger and Battery Installation may apply based on site-specific requirements. We strongly recommend obtaining a formal installation quotation prior to making any purchasing decisions related to this promotion.

本次促销活动受限于特定条件。参与即表示您已阅读并同意以下条款。充电桩及电池安装可能因房屋环境不同而产生额外费用。我们强烈建议您在购买相关车型前获取安装的正式安装报价，并基于此做出决策。

2. Customer Eligibility 客户参与资质

2.1 Eligibility for Discounted Battery Storage Installation (all criteria below must be satisfied concurrently)参与优惠安装储能电池资质（以下需同时满足）

(a) You purchase any new energy vehicle from MG, BYD and commit to taking delivery of the vehicle.

购买了名爵 MG、比亚迪 BYD 任一新能源车型，并承诺提车。

(b) Your property must be located within a 150-kilometre radius of the CBDs of Sydney, Melbourne, Brisbane, Adelaide, or Perth.

客户物业位于悉尼、墨尔本、布里斯班、阿德莱德或珀斯 CBD 150 公里半径范围内。

(c) Installation must be approved by the local network provider.

安装需获得本地电网批准。

(d) Customer owns or has legal right to install the system at the property address;

客户对物业地址拥有所有权或合法安装权限；

(e) Property has a fully functional PV system installed;

物业已安装可正常运行的光伏系统；

(f) The installation address has not previously claimed battery STC or equivalent government battery subsidies, and the customer agrees to assign all STC entitlements to the installer.

安装地址未申领过电池类小型技术证书（STC）或同等政府电池补贴，且同意将 STC 申领转让给服务商；

(g) The installation site meets compliance requirements for battery installation;

安装场地符合电池安装合规要求；

(h) Within the designated service radius (see detailed explanation below).

在指定服务半径内（[详见下文解释](#)）。

(i) Customer accepts the quotation and terms provided by the battery service provider.

客户接受电池服务商提供的报价及条款。

(j) Submit a written application to the service provider via email or the link specified below prior to the designated date.

（指定日期前）通过邮箱或下文指定链接向服务商提出书面申请

3. Offer 报价

All prices include GST and are quoted in Australian Dollars (AUD). Prices are subject to change based on site-specific requirements and regulatory updates.

所有价格均含商品及服务税（GST），以澳元（AUD）计价。价格可能因场地要求或法规更新而调整。

3.1 Battery Energy Storage System 储能电池

- Standard Quotation 标准报价

	Item 类目	Quantity 数量	Total Price 总价
Product 产品	AlphaESS SMILE5 Inverter AlphaESS SMILE5-逆变器	1	\$6,999
	AlphaESS SMILE-BAT-13.3P Battery Module AlphaESS SMILE-BAT-13.3P 电池	2	
	AlphaESS Expansion Box	1	

	AlphaESS 扩展盒		
	10-year product warranty commencing from installation date 自安装之日起产品 10 年质保	1	
	7kW EV Charger 7kw 充电桩	1	
Installation 安装	2-year product warranty commencing from installation date 自安装之日起产品 2 年质保	1	
	Standard AC-Coupled Installation <u>基础 AC 耦合安装</u>	1	
	Delivery and travelling labour costs within a 40km one-way radius from the designated starting point <u>指定起点</u> 40 公里单程范围内运费及人工路程费	1	
	7kW EV Charger Installation 7kw 充电桩安装	1	
	Electrical Inspection & Grid Connection Application Service 电气检查+并网申请服务	1	
	5-year installation warranty effective from the installation date 自安装之日起 5 年安装质保	1	

Standard AC-Coupled Installation: applicable to single-storey buildings with ground-mounted setup, cable length under 5 metres, and fully functional fault-free existing PV systems.

基础 AC 耦合安装：适用于单层建筑、落地安装，线缆长度小于 5 米，光伏系统完善无故障。

Designated Service Area: measured via Google Maps, the service coverage covers locations within a 40-kilometre one-way distance from the CBDs of Sydney, Melbourne, Brisbane, Adelaide and Perth (see detailed definition below). Properties outside this boundary will incur extra charges or be excluded from this promotional package.

指定范围：以 Google map 为依据，由悉尼、墨尔本、布里斯班、阿德莱德、珀斯 CBD（详见下文解释）出发 40 公里单程范围内地区。超出范围需加收费用或无法享受该优惠套餐。

- **Contingency Costs & Optional Services 额外可能性费用及可选服务**

All add-on items are quoted transparently and require customer written consent before proceeding, in compliance with Australian Consumer Law (ACL) requirements for upfront disclosure.

所有附加项目均透明报价，需客户书面同意后方可实施，符合《澳大利亚消费者法》（ACL）事前披露要求。

The additional items listed below may be mandatory depending on the customer's on-site conditions and state regulatory requirements. Other unlisted optional extras are subject to the official quotation of the service provider and are not included within MG price regulation scope.

以下所列附加项目依据客户实际情况及各州法规，可能为必要。其他未列的可选附加项目以服务商正式报价单为准，不列入 MG 价格监管范围内。

1. **DG Battery Delivery 危险品类电池送货费**

- Free Delivery Eligibility 免收费情况

Within 40km radius from the CBD core of each state capital (listed below); no stairs and no vehicle access obstructions.

各州首府 CBD 核心区域起，40 公里范围内，无楼梯，无车辆通行障碍物。

- Charged Delivery Rate 收费情况

For distances exceeding 40 km, the full job will be charged based on a round trip, with travel time referenced against Google Maps routing data.

超过 40 公里的距离，整单按照来回程计费，以谷歌地图标记参考时间为准。

2. **Labour & Travel Fee 安装人工交通费**

- Free Travel Eligibility 免收费情况

Within 40 kilometres from the CBD core of each state capital.

各州首府 CBD 核心区域起，40 公里范围内

- Charged Travel Rate 收费情况

For distance exceeding 40 kilometres.

超过 40 公里

3. **Switchboard / Metering extras 电表箱相关收费**

- Three-phase Power
三相电-智能电表安装
- No spare space in the meter box switch compartment will require an electrical box upgrade.
电表箱开关位置无空位的情况下，需要进行电箱升级，具体需要视情况而定。

4. **Cabling Extra Fees 额外线缆相关收费**

- Damaged Solar Inverter – DC-Coupled Installation with Battery.
光伏逆变器损坏的情况下，需要与电池做直流耦合式安装的。
- Over 5m cabling.
线缆超过 5 米。

5. **Safety Facility Installation 安全设施安装费**

- Bollard 车库防撞杆
All garage installations require additional safety bollards. Customer may supply the bollards; installer can provide installation service only.
所有车库安装，需增加防撞杆。客户可以自行准备，安装商代为安装。
- Smoke Alarms 烟雾报警器
All enclosed installation locations require additional smoke alarms. If a whole-house fire alarm system is already installed, the customer shall arrange smoke detection in compliance with relevant state building regulations.
所有封闭式地方安装，需要增加烟雾报警器。如有全屋消防报警系统，客户需要按照各州房屋法规，自行做好烟感连接。
- Cement Sheets 水泥防火板
Where the battery is mounted on flammable material walls, additional cement fire protection boards are required. Customer may arrange fire-rated wall protection works independently.
电池安装位置如为易燃材质墙体，需要增加水泥防火板。客户可以自行做好防火墙面。
- Pavers 铺路砖
For installation on unhardened ground such as gravel or soil, additional pavers are required. Customer may complete ground hardening works by themselves.
安装位置如为碎石、泥土等非硬化地面，需要增加铺路砖。客户可以自行做好地面硬化。

- Shade shelter 遮阳棚

For locations exposed to direct sunlight, an additional shade shelter is required. Customers may arrange sun shading protection independently. This is not a regulatory requirement, but mandatory for product warranty compliance.

安装位置如为阳光直射的，需要增加遮阳棚。客户可以自行完成遮阳保护，非合规要求，但为产品质保要求。

4. Serviceable Locations & Distance Range 服务区域及距离范围

1. Standard service areas include properties within a 150-kilometre radius of the CBDs of Sydney, Melbourne, Brisbane, Adelaide, and Perth. This promotion excludes Tasmania and the Northern Territory. Customers outside these areas may seek independent installation quotes.

标准服务覆盖悉尼、墨尔本、布里斯班、阿德莱德和珀斯 CBD 150 公里半径范围内的地址。本次促销不适用于塔斯马尼亚州和北领地。超出范围的客户可自行获取安装报价。

2. Definition of CBD

对 CBD 的定义

- NSW – Sydney: from Sydney CBD Central Administrative Core (Parliament House precinct, Macquarie Street)

新南威尔士州·悉尼：以悉尼 CBD 中央行政核心区（议会大厦片区、麦格理街）为起点

- VIC – Melbourne: from Melbourne CBD East Melbourne Government Core (Parliament House precinct, Spring Street)

维多利亚州·墨尔本：以墨尔本 CBD 东墨尔本政府核心区（议会大厦片区、斯普林街）为起点

- QLD – Brisbane: from Brisbane CBD Downtown Administrative Core (George Street precinct)

昆士兰州·布里斯班：以布里斯班 CBD 市中心行政核心区（乔治街片区）为起点

- SA – Adelaide: from Adelaide CBD North Terrace Government & Landmark Core Precinct

南澳大利亚州·阿德莱德：以阿德莱德 CBD 北露台政府及地标核心区为起点

- WA – Perth: from Perth CBD West Perth Parliament & Administrative Core Zone

西澳大利亚州·珀斯：以珀斯 CBD 西珀斯议会及行政核心区为起点

5. Application Process 申领流程



IMPOWER PTY LTD
unit 9, 602 Whitehorse road Mitcham VIC 3132
ABN: 50 685 667 976

Following vehicle purchase, customers shall submit an application via the IMPOWER website to receive the service provider's final quotation, or email info@impowerau.com.

客户购车后在IMPOWER网站提交申请获取服务商最终报价，或发送邮件至 info@impowerau.com。

6. Right to Terminate the Promotion 活动终止权

IMPOWER reserves the sole and absolute right to modify, suspend, or terminate this promotion at any time without prior notice, subject to applicable laws. Such termination shall not affect any contractual arrangements between customers and authorised service providers.

IMPOWER 保留根据适用法律随时修改、暂停或终止本促销活动的绝对权利，且无需提前通知。本条款的终止不涉及客户与授权服务商之间的既有合同关系。